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Érkezett .

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökéne k

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdés t
kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor földművelésügyi miniszter Úrhoz :

„Miért ilyen sikertelen a parlagfű-irtás?”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt években számos írásbeli kérdést intéztem Önhöz a parlagfű témája kapcsán . Legutóbb a

sajtóból arról lehetett értesülni, hogy az Állami Számvev őszék 2013 és 2015 közötti időszakot

megvizsgálva, arra a megállapításra jutott, hogy a parlagfű elleni védekezés eredménytelen volt, é s

az erre szánt pénzt sem hatékonyan költötték el .

Tisztelt Miniszter Úr !

A parlagfű-irtás kapcsán a következő kérdésem lenne :

Az Állami Számvev őszék vizsgálata alapján, mit kívánnak módosítani az ez évi parlagfű
elleni védekezésnél ?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!
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Írásbeli kérdés

Budapest, 2017 . június 7 .

mer. Oláh Lajos
Demokratikus Koalíció
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